
Протокол № 2 

  Спільного засідання кафедри журналістики зі стейкхолдерами щодо 

оновлення освітньо-професійної програми «Журналістика» від 11 травня 2022 

р. 

За ініціативи кафедри журналістики  Прикарпатського національного 

університету імені Василя Стефаника відбулося засідання кафедри за участю 

стейкхолдерів та представників від здобувачів вищої освіти, щодо обговорення 

освітньої програми «Журналістика».  

Мета зустрічі: надання стейкхолдерам та зацікавленим сторонам 

інформації про освітню програму, отримання відгуків, пропозицій та 

рекомендацій щодо її удосконалення. 

 

Присутні: завідувач кафедри, д.ф.н., проф. Холод О.М., к.філ.н., проф. 

Марчук Г.І., к.пол.н, доц. Марчук Н.В., к.філ.н., доц. Савчук Р.Л., к.філ.н., 

доц. Васильчук М.М., к.філ.н., доц. Хороб С.С., к.пол.н.,  доц. Шотурма 

Н.В., к.н.соц.ком., доц. Пристай Г.І., к.пол.н., доц. Бойчук І.В., старший 

лаборант Струтинська Т.І.  

 

Роботодавці: секретар Національної спілки журналістів України, 

відповідальний секретар обласної організації НСЖУ, Заслужена журналістка 

України, Плахта В.А., генеральний директор Телерадіокомпанії «РАІ», 

Заслужений журналіст України, Русиняк А.І., генеральний директор ОТБ 

«Галичина» Дебенко І.Б. 

Випускники кафедри: Михальчук Ірина, Гогільчин Павло, студенти кафедри: 

Лужний Денис, Щербій Юлія. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 1. Обговорення освітньої програми та навчального плану за рівнем вищої 

освіти бакалавр ОП «Журналістика». 

 2. Внесення пропозицій щодо вдосконалення та змін до ОП «Журналістика».  

ГОЛОСУВАЛИ: за порядок денний – одноголосно. 



СЛУХАЛИ: Гаранта ОП «Журналістика» Васильчука М.М. про необхідність 

оновлення ОП з урахуванням потреб роботодавців, здобувачів вищої освіти, 

представники яких включені до складу робочої групи з перегляду ОП.  

ВИСТУПИЛИ: генеральний директор ОТБ «Галичина» Дебенко І.Б. виступив з 

пропозицією ввести додаткові курси у зв’язку воєнним контекстом. Наприклад  

- «Інформаційна політика воєнного часу»,  «Медіаграмотність та інформаційна 

гігієна». 

ВИСТУПИЛИ: Заслужена журналістка України, Плахта В.А. запропонувала 

зробити координатором «Школи журналістики» в Івано-Франківську старшу 

викладачку Пристай Г.І. А також долучити студентів до роботи Центру 

журналістської солідарності. 

ВИСТУПАЛИ: випускник кафедри П. Гогільчин пропозицію щодо активізації 

роботи Асоціації випускників кафедри журналістики для обговорення їхнього 

подальшого працевлаштування. 

ВИСТУПИЛИ: студентка кафедри Ю. Щербій і запропонувала вивчати 

дисципліну «Зовнішні комунікації»  

 

Голова                                                                 Олександр ХОЛОД 

Секретар                                                                    Соломія ХОРОБ 

  

 


